
 

Algemene Vergadering (Jaarvergadering) 17 april 2024 

Agendapunt 7 

Jaarverslag van de penningmeester 

-------------------------------------------------------------------------------------------- 

Nieuwe penningmeester 
 
Na ruim 8 jaar penningmeesterschap heeft Gerard Eghuizen de geldkist en het huishoud-
boekje overgedragen aan Tamara Sloothaak.  
 
Nieuwe bank 
 
Het afgelopen jaar is HZ&PC noodgedwongen overgegaan van de ABNAMRO naar de 
Rabobank. Deze overgang is niet geheel vlekkeloos verlopen. Dit vroeg veel tijd van de net 
gestarte penningmeester, maar uiteindelijk is binnen relatief korte tijd (twee maanden) alles 
weer op de rit gezet.  
 
Nieuwe incassopartner 
 
Sinds januari 2023 wordt de contributie geïncasseerd via Clubcollect. Clubcollect geeft meer 
incassomogelijkheden en een goede omschrijving van de geïncasseerde kosten. Dit gaf de 
penningmeester ruimte om ook wedstrijdkosten en overige te incasseren kosten via Club-
collect te laten verlopen. Dat zorgt voor aanmerkelijk minder administratieve handelingen en 
geeft de leden meer inzicht in extra gemaakte kosten.  
 
Er is een inhaalslag gemaakt met het automatisch incasseren, 99% van de leden laat de 
contributie automatisch incasseren.  
 
Inzicht 
 
De nieuwe penningmeester heeft geen financiële achtergrond, maar werkt wel samen met 
vrijwilligers die dat wel hebben en die hebben enorm hebben ondersteund bij het boekhoud-
kundige deel. We gebruiken het (erg goedkope, maar niet echt gebruiksvriendelijke) 
boekhoudpakket van Sportlink.  
 
Tijdens een rondgang langs de afdelingen werd een grote wens uitgesproken om meer inzicht 
in de afdelingsfinanciën te krijgen. Dit vraagt extra administratieve handelingen, maar het 
werkt wel goed. We krijgen terug van de afdelingen dat de transparantie wordt gewaardeerd 
en helpt om keuzes te maken.  



 
 
 

Resultaat 
 
Het jaar 2023 sluiten we af met een klein positief saldo van ….. De contributieverhoging van 
2023 was 10%. Dat is de hoogste stijging sinds HZ&PC jaarlijks de contributie verhoogt met 
de consumentenprijsindex. Gezien het feit dat het positief saldo niet buitensporig hoog is, 
blijkt achteraf de verhoging terecht.  
 
HZ&PC is een financieel uitermate gezonde vereniging, met een ruime algemene reserve. Het 
bestuur heeft dan ook in overleg met de drie wedstrijdafdelingen besloten een aantal inves-
teringen te doen waarbij HZ&PC zich (nog) meer kan onderscheiden van andere verengingen 
en tegelijkertijd ook kan voldoen aan het nog beter faciliteren van de sport. Met een bijdrage 
in de investering die ook Sportstad doet bij de aanschaf van rugcrawl startsteunen, een start-
podium voor de synchroonzwemsters én een nieuw scorebord (samen met SGHA) zijn dit jaar 
drie wensen vervuld. Naar verwachting wordt het scorebord in nog voor de zomervakantie 
geplaatst.  
 
Graag geven we complimenten aan de afdelingen synchroonzwemmen en wedstrijdzwem-
men. Bij synchroonzwemmen heeft de afdeling ervoor gekozen om te investeren in tech-
nisch kader, om de beoogde ledengroei ook te kunnen faciliteren. Daarmee zou de finan-
ciële positie van de afdeling de financiële ruimte uit de begroting hebben overschreden, 
maar door diverse acties is dat niet gebeurd.  
 
De afdeling wedstrijdzwemmen heeft veel acties georganiseerd die geld hebben opgele-
verd. Van stemmen tellen bij de Tweede Kamerverkiezingen tot ondersteunen bij de 
Feanrun en een koekactie. Deze zorgden ervoor dat de afdeling niet alleen een sportief, 
maar ook financieel goed jaar kende.  
 


